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Методика формирования цифровых моделей схем электроснабжения промышленных предприятий. 

Проведён анализ топологии электрических сетей 110–500 кВ региональных энергосистем, к которым 

примыкают электрические сети промышленных предприятий. Предложены критерии, определяющие 

степень детализации схем внешнего электроснабжения промышленных предприятий в цифровых моде-

лях энергосистем, предназначенных для проведения оценки технической эффективности решений по 

повышению надёжности электроснабжения технологических установок. Приведены рекомендации по 

отображению в цифровых моделях энергосистем схем внутреннего электроснабжения промышленных 

предприятий.  
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Alekseev N. A., Bulykin P. Y, .Karpov V. N., Matinyan A. M., Peshkov M. V. 

Test circuit and equipment of 20 kV DC superconducting cable line. 

Major electrical equipment of 20 kV DC transmission using a superconducting cable line is represented. 

The results of preliminary testing of valve part of equipment are submitted. Three-pulse back-to-back test 

circuit for comprehensive try-out of DC transmission equipment is created. 

Keywords: high-temperature superconductivity, cable lines, DC transmission, 3-pulse back-to-back test cir-

cuit. 

Alekseev Nikita Andreevich, Research and Development Center at Federal Grid Company of Unified Energy System 

(R&D Center FGC UES), Moscow. 

E-mail: alekseev_na@ntc-power.ru 
 

Bulykin Pavel Yurievich, IEDS GROUP, Moscow. 

E-mail: info@ieds.ru 
 

Karpov Victor Nikolaevich, PhD. tech., Research and Development Center at Federal Grid Company of Unified 

Energy System (R&D Center FGC UES), Moscow. 

E-mail: karpov_vn@ntc-power.ru 
 

Matinyan Alexander Maratovich, PhD. tech., Research and Development Center at Federal Grid Company of Unified 

Energy System (R&D Center FGC UES), Moscow. 

E-mail: matinyan_am@ntc-power.ru 
 

Peshkov Maxim Valerievich, PhD. tech., Research and Development Center at Federal Grid Company of Unified  

Energy System (R&D Center FGC UES), Moscow. 

E-mail: peshkov_mv@ntc-power.ru 

 

  


